

Nachfolgend aufgeführte Neuheiten sind ab sofort lieferbar!

*The following news are immediately available!*

Stand/ Update > 27.10.2009



empf. VK: 218,50 €

**EVO Chassis 09-530, 1 St.**  
**EVO chassis 09-530, 1 pce.**  
Best.-Nr./ Item N°: 01057/01

Überarbeitetes und in einigen technischen Details verbessertes EVO Chassis mit Längsrillen an der Unterseite. Im hinteren Teil um 10mm gekürzt. Für die Montage wird die kürzere Heckstütze 09 benötigt. Passend für die EVO-Modelle und Competition 07.

*Reworked and in some technical details improved EVO chassis with longitudinal grooves at the bottom. The rear was shortened 10mm. For mounting you need the shorter rear support 09. Suitable for the EVO models and Competition 07.*



empf. VK: 14,25 €

**Heckstütze 09, Set**  
**Rear support 09, set**  
Best.-Nr./ Item N°: 08043

Kurze Heckstütze für die Competition 07 und EVO 08, 09 Modelle. Ermöglicht freien Zugang zum Stabilisator hinten sowie ein Kürzen des Chassis um 10mm.

*Short rear support for the Competition 07 and EVO 08/09 models. Allows a simple access to the rear stabilizer and enables a 10mm shortening of the chassis.*



empf. VK: 14,40 €

**Alu-Querlenker-Gewindestange**  
**M10/M8x84mm, 2 St.**  
**Alum. wishbone thread rod**  
**M10/M8x84mm, 2 pcs.**  
Best.-Nr./ Item N°: 66226/05

Leichte und aus hochwertigem Aluminium gefertigte Querlenker-Gewindestangen M10/M8x84mm. Passend für die 4WD Baja Buggy und Monster-Stadium Modelle sowie Baja 4WD Competition und Monster-Stadium 4WD Competition.

*Lightweight wishbone thread rods M10/M8x84mm manufactured of high-quality aluminium. Suitable for the 4WD Baja Buggys and Monster/Stadium models as well as for the Baja 4WD Competition and Monster/Stadium 4WD Competition.*



empf. VK: 4,90 €

**Kunststoff-Verstellringe 16mm, 4 St.**  
**Plastic adjusting rings 16mm, 4 pcs.**  
Best.-Nr./ Item N°: 07205/05

Preiswerte Kunststoff-Verstellringe für die FG Stoßdämpfer mit 16mm Außengewinde. Durch die Verwendung von Kunststoffmaterial wird ein Festfressen der Gewinde verhindert.

*Reasonably priced plastic adjusting rings for the FG shock absorbers with 16mm external thread. The plastic material prevents a seizing of the threads.*



empf. VK: 4,90 €

**Kunststoff-Verstellringe 20mm, 4 St.**  
**Plastic adjusting rings 20mm, 4 pcs.**  
Best.-Nr./ Item N°: 66291/06

Preiswerte Kunststoff-Verstellringe für die FG Stoßdämpfer mit 20mm Außengewinde. Durch die Verwendung von Kunststoffmaterial wird ein Festfressen der Gewinde verhindert.

*Reasonably priced plastic adjusting rings for the FG shock absorbers with 20mm external thread. The plastic material prevents a seizing of the threads.*